Cookin Greens:

Buy any Cookin’Greens" product and

SAVE $1.00

Fresh-cut - Pre-Chopped - Double Washed - Quick-Frozen

www.cookingreens.com

From farm to freczer
in 6 hours or less!
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Athlete's Mix

Designer's Mix Chopped Kale Chopped Rapini Chopped Spinach

Product Found in Frozen Vegetable or Health & Wellness Aisles.

Cookin Greens:

Limit one coupon per item(s) purchased

www.cookingreens.com

TO THE RETAILER: The Toby Brands Corporation will reimburse the full value
of this coupon plus our specified handling fee providing you accept it from
your customer on the purchase of the product specified. Other applica-
tions may constitute fraud. Applications for reimbursement received after 6
months from expiry date, as indicated below, will not be accepted. Failure
to send in, on request, evidence that sufficient stock was purchased in the
previous 90 days to cover the coupons presented will void coupons. Coupons
submitted become the property of The Toby Brands Corporation. Reimburse-
ment will be made only to retail distributor who redeemed coupon. A reduc-
tion in any applicable taxes payable is included in the coupon face value. For
redemption, mail to: The Toby Brands Corporation, PO. Box 9750, Oakville,
ON, L6 0B7

Limit one Coupon per Purchase
Coupon Expires: March 31, 2012

Limite d'un coupon par achat.

Date d’exp. du coupon: Mars 31, 2012

AU DETAILLANT: Toby Brands Corporation vous remboursera la valeur nomi-
nale de ce coupon ainsi que les frais de manutention usuels a condition que
vous l'ayez accepte a l'achat du produit spécifié. Toute autre utilisation peut
étre frauduleuse. Toute demande de remboursement regue six mois apres la
date d'expiration du coupon indiquée ci-dessous, sera refusée. Vous devrez
sur demande présenter la preuve que vous avez acheté, au cours des 90 jours
précédents, un stock suffisant de produits pour couvrir les coupons soumis,
sinon ceux-cl seront annulés. Les coupons soumis deviendront la propriété de
Toby Brands Corporation. Le remboursement est offert uniquement au détail-
lant qui a accepté le coupon. Le montant de toutes les taxes applicables est
compris dans la valeur du coupon. Poster la demande de remboursements a:
Toby Brands Corporation, P.O. Box 9750, Oakville, ON, L6] 0B7

Located in the frozen vegetable department
Aurayon des produits congelés

Limit one coupon per item(s) purchased
Limite d'un bon par article acheté
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